
免責聲明 

本網頁所載的所有資料、商標、標誌、圖像、短片、聲音檔案、連結及其他資料等（以下簡稱「資

料」），只供參考之用，睿騰國際展業有限公司（以下簡稱「本公司」）將會隨時更改資料，並由本

公司決定而不作另行通知。雖然本公司已盡力確保本網頁的資料準確性，但本公司不會明示或隱含保

證該等資料均為準確無誤。本公司不會對任何錯誤或遺漏承擔責任。 

本公司不會對使用或任何人士使用本網頁而引致任何損害（包括但不限於電腦病毒、系統固障、資料

損失）承擔任何賠償。本網頁可能會連結至其他機構所提供的網頁，但這些網頁並不是由本公司所控

制。本公司不會對這些網頁所顯示的內容作出任何保證或承擔任何責任。閣下如瀏覽這些網頁，將要

自己承擔後果。 

若中英文版本有差異之處，以中文版本為準。 

 

睿騰國際展業有限公司 

 

Disclaimer 

All information, trademarks, logos, graphics, videos, audio clips, links and other items appearing on this website 

('Information') are for reference only and is subject to change at any time without prior notice and at the discretion of 

DGP Taiwan International Co., Ltd. (hereinafter 'DGP Taiwan', 'the company', 'us', 'we' or 'our'). Whilst DGP Taiwan 

endeavors to ensure the accuracy of the Information on this website, no express or implied warranty is given by DGP 

Taiwan to the accuracy of the Information. DGP Taiwan shall bear no responsibility for any incorrectness or leakage. 

DGP Taiwan shall not be liable for any damages (including but not limited to computer virus, system problems or data 

loss) whatsoever arising in using or in connection with the use of this website by any party. There may be links in this 

area, which allow you to visit the websites of other companies. These websites are not controlled by DGP Taiwan. DGP 

Taiwan will bear no responsibility and no guarantee to whatsoever Information displayed at such sites. Hyperlinks to other 

websites are at your own risk. 

If there is any inconsistency or conflict between English and Chinese version of this disclaimer, the Chinese version shall 

prevail. 

DGP Taiwan International Co., Ltd. 


